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Αγαπητέ Πρόεδρε,

Το θέμα του Φλοίσβου (ανάκληση άδειας Καζίνου, κλπ) πιστεύω ότι 
πρέπει να εξεταστεί από τη σκοπιά της δυναμικής που παίρνει. 
Ιδιαίτερα να εξεταστούν οι νομικές πτυχές της ιστορίας.

Θα σας πρότεινα να συζητήσετε το θέμα με τον κ. Γ. 
Παπαδημητρίου και να γίνουν κάποιες κινήσεις, ώστε να υπάρξει η 
αναγκαία προετοιμασία (αν κριθεί ότι χρειάζεται) σε μια δύσκολη και 
με οικονομικές προεκτάσεις ιστορία. Πιθανώς η συγκρότηση μιας 
ομάδας νομικών ή κάποιο εναλλακτικό σχήμα, που θα εντόπιζε τα 
πιο ευαίσθητα σημεία να ήταν στη φάση αυτή το πιο ενδεδειγμένο.


